
Saksprotokoll i Utval for opplæring og helse - 28.11.2017  
 
 
YMSE 
 
 
 
Fylkestannlege Arne Åsan orienterte utvalet vedk. sak 111/17 (jfr. spørsmål i forrige møte)  –  Saka skal ut 
på høyring og kjem tilbake til politisk behandling etter høyringa. 
 
 
Utvalsleiar minna utvalet om dialogsamlinga 5.des. 
 
___________________________________________________________________________________ 
 
Dokument utdelt i møtet vedk. sak «Justering av tilbodsstruktur»: 
 
Brev frå Utdanningsforbundet og Norsk Lektorlags klubber ved Bergen katedralskole 
Uttale frå lærarane ved Stord vgs, yrkesfag, og dei ulike bilverkstadane i Sunnhordland 
Uttale frå Stord vgs v/rektor 
Uttale frå Årstad vgs v/rektor 
Uttale frå Simon Møgster Shipping AS v/HR Manager Henning Lystad 
Uttale frå Maritimt opplæringskontor Sør/Vest Norge 
Uttale frå tilsette v/Fyllingsdalen vgs 
 
Dokument utdelt i møtet vedk. sak om elevinspektørstillingar: 
 
Forslag frå Administrasjonsutvalet sitt møte 28.nov. 
 
__________________________________________________________________________ 
 
 
Representanten Alexander Fosse Andersen sette fram følgjande førespurnad: 
 
«OPHE ynskjer å invitere Idrettscampus Bergen til eit utvalsmøte for å oriientere om status og det vidare 
arbeidet deira.» 
 
__________________________________________________________________________ 
 
FRÅSEGN til fylkestinget 

Utval for opplæring og helse er sterkt kritisk til at utvalet vert utvida med eit medlem. For å unngå partal i 
utvalet, og dermed moglegheita for likt stemmetal, bør utvalet ikkje utvidast. Dette er i tråd med den 
praksisen som er vanleg i styrer, komitear og utval, og bør også vera rådande praksis i Hordaland 
fylkeskommune.  
 
  
 
 


